
Merdø Vannverk SA 
4818 Færvik 
 
Årsberetning 2019 - 2020 
Årsmøtet ble holdt på Merdø Kafe 10.07.19 kl. 19.30.  Det var 19 husstander representert. 
 
Styrets sammensetning: 
Formann:    Jan Erik Zachariassen 
Kasserer: Terje Posaas Nilsen 
Styremedlem: Knut Dahl 
Vararepr.: Ole Per Solum og Per Aleksander Steinberg 
Revisor: Trine Asbøll 
Valgkomite:  Svein Line og Svein Just 
 
Vannleveransene: 
Wilhelm og jeg stengte vannet 30.10. Vi var enige om at dette var litt for sent på høsten og 
ønsker å gjøre det noe tidligere i år.  Dette vil vi diskutere med Lars og «avløpet». Vi satte det 
på igjen tirsdag 26.3 og vi registrerte ikke noen lekkasjer eller noe som var galt. Noen steder er 
der ikke kraner til å stenge/sette på: Risøe (tidligere Martin Solvang), Grunde Thorsen, Tollboden og 
Børre His.  Skal vi gjøre noe på disse stedene, må vi ha beskjed om det. Ellers minner jeg om at vi ikke 
kan ha noe ansvar for lekkasjer inne i hyttene når vi setter på vannet.  Vi stenger/setter på til 
hytteveggen. 
 
Vedlikehold reparasjoner/dugnad. 
Det er blitt byttet en del stoppekraner siste år: Hos Søhr/Knudsen (tidligere Arve Josephsen), Grunde 
Thorsen, Bente Biering, Morten Claussen og Egil Svendsen. 
Sanden ved inntakskummen ble skuffet bort av Per Aleksander, Wilhelm og jeg. Ellers var der ingen 
dugnad.  I år vil vi se om det er noe bør gjøre og vurderer en dugnad. Jeg vil minne alle på å gjøre 
stoppekranene lett tilgjengelige og synlige. Det gjør det lettere for oss når vi skal stenge og sette på. 
 
Jeg har snakket med Bringsværd om å få et tilbud på å skifte ut alle de gamle gummikoblingene mellom 
hovedledningen og stikkledningen til hyttene. På grunn av korona og en del andre ting har vi ikke fått 
noe anbud på hva det vil koste.  Det dreier seg om ca. 25 koblinger.  Vi vil spare en del på å gjøre dette 
under ett fremfor å vente på lekkasjer og så ta hver enkelt.  De har nå stått i 30 år og er modne for å bli 
byttet ut. Kostnaden vil bli betydelig, men da har vi spart oss for en del fremtidige utgifter.  
 
Økonomi: 
Økonomien er fortsatt solid.  Vi viser til regnskapet. 
Det er blitt holdt 2 styremøter og noen telefonmøter. 
 
Merdø, juli 2020 
For Merdø Vannverk SA     
 
Jan Erik Zachariassen 
 


